
Pytania Radnego Gminy Mińsk Mazowi~cki do Oyrekc;:jl GZGK w Mińsku Mazowieckim 

na najblibzą K'omisję Rewizyjną w dniu 23.09.2024 roku 

1, Czy po zmianie statutuGZGK w Mińsku Mazowieckim posiada aktualne regulaminy: 

a. organizacyjny, 

b. pracy, 

c. wynagrodzeń, 

d. służby przygotowawczej, 

e. inne - jakie? . 

. 2. Czy powyższe regulaminy zostały już wprowadzone zgodnie z obowiązującymi przepisami 

prawa? Czy ten proces jeszcze trwa i kiedy będzie można się z nimi zapoznać? Kiedy będą, na 

stronie· BIP zakładu? 

3. Kiedy na stronie BIP zakładu będą, publikowane wszystkie informacje wymagane przepisami 

ustawy o dostępie do Informacji publicznej? 

4. Czy wypłacane dopłaty w 2024 roku (zgodne z rekomendacją Wójta Gminy i zatwierdzone 

przez poprzednią.Radę Gminy) z budżetu gminydo trzech-działalności zakładu (budownictwo 

mieszkaniowe, utrzymanie cmentarza, dopłata do odbioru ścieków) w wysokości ponad 

jednego miliona złotych są wystarczające żeby sytuacja finansowa zakładu była stabilna? Czy 

tylko dzięki nim dyrekcja zakładu dysponuje w jednostce środkami na sfinansowanie tych 

działalności? Jak wygląda plan finansowy na kolejny rok budżetowy i czy będzie zakład 

wnioskował o utrzymanie dopłat? 

5. Czy były przeprowadzane po XI.2022 roku pomiędzy PWIK Sp. z o.o. a Gminą Mińsk 

Mazowiecki ustalenia dotyczące ceny hurtowej za dostawę wody do gminnych odbiorców i 

ceny hurtowej za odbiór ścieków z tereny gminy przez przedsiębiorstwo? .Jakie osoby lub 

podmioty reprezentowały Gminę Mińsk Mazowiecki? J eżeli Gmi11.J1y Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Mińsku Mazowieckim był na takich negocjacjach.to wcześniej otrzymał 

informację od PWIK Sp; z o.o. o szczegółowych kosztachoraz propozycji.stawki na kolejne 

·okresy rozliczeniowe?' Jaki poziom cen jest wynegocjowany, czy jest niższy i' o ile od, 

obowiązujących opłat za wodę i ścieki dla mieszkańców na terenie Gminy Mińsk 

Mazowiecki? 

6. Czy trwają już prace nad przygotowaniem taryf na kolejny okres rozliczeniowy? Czy możemy 

poznać wstępne propozycje opłat? Jakiej wielkości są szykowane podwyżki poszczególnych 

grup taryfowych? Czy będą wydzielane nowe grupy? Czy jest przewidziana rekompensata za 

zużycie energii-przez odbiorców korzystających z przydomowych oczyszczalni ścieków 

zasilanych z ich własnych instalacji? 

7. Czy w pełni funkcjonuje system elektroniczny EBOK GZGK w.Mińsku Mazowieckim? Czy 

występują jakieś problemy z jego funkcjonowaniem? 



8. Czy system rozbudował już bazę .odbiorców i korzysta z usługi powiadomień sms o terminach 

płatności.wezwaniach do źapłaty, itp.? 

9. Czy w zakładzie zgodnie z zaleceniami zadania audytowego pn. ,;Organizacja pracy w 
Gminnym Zakładzie Gospodarki Komunalnej (GZGK) w Mińsku Mazowieckim", 

wprowadzono dyżury pracy referatu eksploatacyjno-technicznego? Czy jest wystarczająca 

ilość pracowników i j~ te dyżury funkcjonują? Czy dyrekcja zakładu pełni dyżur 24h/dobę w 

celu prowadzenia nadzoru nad pracownikami w terenie? Czy przy telefonie alarmowym, na 

który zgłaszane są wszystkie awarie wodno-kanalizacyjne z terenu GminyMińsk Mazowiecki 

jest osoba decyzyjna i moźe zlecić dodatkowe usługi podmiotom trzecim ( czyszczenie 

kanalizacji, transport ścieków)? Czy mamy gwarancję że operator odbierze każde zgłoszenie i 

ma przygotowane odpowiednie warunki pracy z dostępem do innych urządzeń infrastruktury 

jak monitoring SUW i sieciowych przepompowni ścieków? Czy zakład zawarł' umowę z 
podmiotami trzecimi na transport zastępczy ścieków przy wystąpieniu awarii na sieci? 

IO. Jak wygląda w zakładzie obecny system zlecaniaprac drogowych przez Urząd Gminy? Czy 

ten ,system uwzględnia zalecenia wydane Wójtowi po kontroli przez Najwyższa Izbę Kontroli 

oraz późniejszeprzez audytora potwierdzone przez Wójta dotyczącymi zadania pn. 

„Organizacja pracy w Gminnym Zakładzie Gospodarki Komunalnej (GZGK) w Mińsku 

Mazowieckiin"? 

11. Czy dyrekcja. zakładu zakłada uzupełnienie na istniejących już wolnych stanowiskach pracy 

(konserwatorzy, dyspozytor, administrator budynków mieszkalnych, inżynier utrzymania 

ruchu ½ etatu, itp.) oraz kiedy możemy spodziewać się zatrudnienia nowych pracowników? 

12. Czy GZGK w Mińsku Mazowieckim planuje zwiększenie zatrudnienia pracowników 

niezbędnych do wykonywania zadań statutowych realizowanych przez zakład? Ile osób 

dyrekcja przewiduje w nowym regulaminie organizacyjnym po ostatniej zmianie statutu (w 

2016 roku regulamin.wskazywałBf etatów niezbędnych do pełnego i kompleksowego 

wykonania zadań otatutowych)? Jeżeli bQdą zwiększeniu zatrudnienia t◊ w jakich 
działalnościach zakładu i jak Państwo będzie argumentować potrzebę zatrudnienia? Czy 

otrzymamy jakieśanalizy finansowe? Czy obecnie zakład.posiadajakieś rezerwy lub wolne 

środki finansowe na wprowadzenie do realizacjiwszystkich zaplanowanych zadań? 

13. Jakie jeszczetrudne wyzwania czekają GZGK w Mińsku Mazowieckim, np.: naprawy 

istniejącej infrastruktury; jej modernizacji czy zakupu sprzętu do pełnego wykonania zadań 

statutowych? 


